
 

 

Harskamp, 12 januari 2022 

 

Onderwerp: Terugblik 2021 en vooruitkijken naar 2022 

 

Beste leden, 

Na elk visseizoen kijken we in de laatste maand van het jaar als bestuur met de leden in een jaarlijkse 
ledenvergadering terug op de afgelopen periode. Zoals u wellicht begrijpt kan dat ook dit jaar door de 
geldende regels m.b.t. het coronavirus niet op de gebruikelijke manier plaatsvinden. Daarom hierbij 
van ons een kort bericht. 

Kort financieel verslag van onze penningmeester: 

Afgelopen jaar, 2021 hebben we financieel gezond af kunnen sluiten.  

Dit was mogelijk doordat het aantal leden met 22% is gestegen en daarmee in 2021 weer hoger dan in 
2020.  Langgeleden kenden we een ledenstop bij ongeveer 280 leden en kijk nu eens! 

 

 

Naast het gebruikelijke inslaan van kwaliteitsvoer hebben we dit jaar weer nieuwe karpers uitgezet. 

De wedstrijdkosten liggen nagenoeg gelijk aan 2020, dezelfde “buitengaatse activiteiten” van 2020 
hebben we ook in 2021 genoten, zoals de Berenkuil, bootvissen in Breukelen en een wedstrijd met 
Schoterzijl. 

In 2021 hebben we financieel af kunnen sluiten met een marge van 32%.  

We hebben ook een mooi financieel saldoverloop gezien in 2021 (baseline nooit onder de nul) en 
daarmee is de financiële huishouding van onze vereniging goed, robuust en gezond te noemen. 

De genoemde financiële ruimte, gecreëerd in 2021, hebben we nodig om kosten die we dit jaar 
verwachten, op te vangen. Ook hoeven we door deze marge een prijsstijging van het lidmaatschap niet 
door te voeren. 
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De genoemde extra kosten zijn verbonden aan de door Defensie opgelegde eis om de toegang tot de 
vijver te monitoren. Diverse opties zijn door onze vereniging aangedragen, zoals toegang d.m.v. sleutel, 
NFC, etc. of bewaking met een camera. In overleg met Defensie is gekozen voor de optie 
camerabewaking. Dit betekent wel een eenmalige investering voor dit jaar en (geringe) jaarlijkse 
kosten. Door deze toegezegde investering hebben we het contract weer voor de komende 6 jaar 
kunnen verlengen.  

Activiteiten: 

In 2021 hebben naast de eerdergenoemde activiteiten het jaar afgesloten met een wedstrijd in de 
Rosfles met heerlijke erwtensoep en roggebrood. 

Dit jaar willen als vereniging, indien mogelijk, weer een aantal wedstrijden en activiteiten organiseren. 
Daarnaast hebben een aantal karper-vissers het initiatief genomen om een aantal karper-wedstrijden 
te houden.  

Houd vooral onze website in de gaten voor extra informatie: 
https://goudwindeharskamp.mijnhengelsportvereniging.nl 

Vijver en onderhoud:  

Afgelopen voorjaar hebben we tijdens de onderhoudsdag vooral onze aandacht gegeven aan de 
kanten en het snoeiwerk.  

Verder is er weer wat vis uitgezet. Dit jaar is uitval bij ons karperbestand minimaal geweest.  

Alle vrijwilligers hartelijk bedankt voor de inzet voor onze vereniging. Er is vooral door de enkele 
actieve vrijwilligers een berg werk verzet zodat we in een schone omgeving konden vissen. We hopen 
ook dit seizoen op medewerking van alle leden voor een nette vijver en omgeving.  

Namens het hele bestuur wensen we u het allerbeste toe en we hopen elkaar weer vissend te 
ontmoeten aan de waterkant. 

Met vriendelijke groet, 

 

Henk van Reenen 
Namens bestuur HSV De Goudwinde Harskamp 
 
 


